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REFERAT – BESTYRELSEN 

Bestyrelsesmøde KFK 10. oktober 2024  
 

Tid og sted Torsdag d. 10. oktober 2024 kl. 18:00 på KFK 

 

Referent Ole Bruun (OB) 

 

Deltagere Søren Hjortflod (SH) 

  Ole Bruun (OB) 

Uffe Gedde (UG) 

 Frederik Gyldenkrone (FGY) 

Driftsleder Kasper Holm Nielsen (KHN) 

 Tania Merkel Jensen (TMJ) 

 Henrik Kofod Dich (HD) 

 

Afbud Otto Lind Mortensen (OM) 

Jens Behrens (JBe)  

Torben Lund Jensen (TJ) 

 

Kopi til Mødedeltagere samt afbud (Opslag i klubhus) 

 

Næste  Ordinært bestyrelsesmøde Torsdag d 5. december 2024 kl. 18:00 på KFK 

Møde  

   

Agenda 

 

0. Bemærkninger til referat og punkter til eventuelt 

1. Siden sidst (JBe) 
2. Regnskaber (alle) 

3. Næste Møde og mødeplan 2024 
4. Sportsudvalget (UG) 

4.1 Kommunikation (KHN) 

5. Driftsudvalget (HD) 
5.1 Behandling af sager fra driftsleder (KHN) 

5.2 Miljø (JBe) 
5.3 Instruktør (OB) 

6. Ordensudvalget (JBe) 
7. Eventuelt (Alle) 

7.1 Ingen punkter til eventuelt (Alle) 
8. Godkendelse af referat 
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0. Bemærkninger til referat og punkter til eventuelt 
 

Der var ingen bemærkninger til referatet 

 

 

1. Siden sidst (JBe) 
 

Do/Done liste pr. dags dato gennemgået og opdateret 

 

Driftsudvalg; JBe; 379;  ; Kontakt til DSkyU angående momskompensation; HD; Åben 

Driftsudvalg; KHN; 387;  ; Udbedring af beklædning af sekretariat;  ; Åben 

Driftsudvalg; KHN; 405; ; 2 Duematic maskiner udskiftes; ; Åben 

Driftsudvalg; JBe; 407; ; Hastighed på grusvej; ; Åben 

Driftsudvalg; TJ; 419; ; Zakobo; ; Åben 

Driftsudvalg; KHN; 434; ; Etablering af indskydningsstandplads; ; LUKKET 

Driftsudvalg; KHN; 437; ; Planday udgå og Deltaplan benyttes i stedet; TJ, OB; Åben 

Driftsudvalg; SH; 444; ; Underudvalg Policies for kommerciel forretning på KFK; JBe, UG, HD, SH 

og KHN; LUKKET 

Driftsudvalg; TJ; 445; ; Udjævning af duepriser; OM; Åben 

Driftsudvalg; OB; 448; ; Rutine/betalingsmetode til indskydningsstandplads; ; LUKKET 

Driftsudvalg; KHN; 450; ; Overblik over kastemaskiner og andre større aktiver med en 3-5 års 

horisont; HD ; Åben 

Sportsudvalg; UG; 397;  ; KFK som internationalt skydecenter (5 kombi baner med blytilladelser);  ; 

Afventer 

Sportsudvalg; UG; 440; ; Ildsjæl til håndtering af sponsorater; TMJ; Åben 

Sportsudvalg; FGY; 446; ; Etableret af  klubtøj ”prøve-lager” til størrelsesbestemmelse; ; LUKKET 

Sportsudvalg; UG; 449; ; Efterkalkulation på FITASC GP; ; Åben 

 

2. Regnskaber (alle) 
 

Regnskab ultimo september 2024 gennemgået. Resultatet er tilfredsstillende. 

 

 

3. Næste Møde og mødeplan 2024 
 

Ordinært BM:    Torsdag d. 5. december 2024 kl. 18:00 

Heldagsmøde:    Lørdag d. 18. Januar 2025 08:30  

    – Søndag 19. Januar 2024 10:00 Afholdes på konferencecenter 

 

På heldagsmødet færdiggøres mødeplan 2025. 

 

Formændene for de 2 hovedudvalg (Sportsudvalget UG og Driftsudvalget TJ) tilser derfor, at der 

afholdes møder i udvalgene senest 2 uger før ordinære bestyrelsesmøder. Udvalgene søger så vidt 

muligt at forelægge bestyrelsen gennemarbejdede beslutningsgrundlag til bestyrelsens stillingtagen. 

Disse forslag kanaliseres gennem JBe, som også distribuerer referater fra de 2 udvalg til bestyrelsen. 

 

4. Sportsudvalget (UG) 
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Sportsudvalg: Formand UG, medlemmer TMJ, OM, FGY, SH  

 

Stævner siden sidst.  

DM i Holstebro, info om KFK deltagelse og medaljehøst.  51 KFK skytter, ca. ⅓ del af alle skytter til 

DM. Stor medaljehøst med bl.a. vinder på 1. 2. og 3. plads i både Dansk Skytte Union og ved DIF. 

 

DM i OL-Trap afholdt i Esbjerg. Erik Duus, Torben Ranthe og Frederik Gyldenkrone, samt Alfred, 

Victor & Laura. Torben vinder sølv i old boys, slutter på en samlet 6 plads overall, Alfred vinder sølv 

og Victor vinder bronze i junior og Laura vinder bronze i damerække. 

 

Klubmesterskab 

Dårligt fremmøde - 21 skytter om lørdagen og 12 skytter om søndagen, ni skytter havde skudt både 

lørdag og søndag. 

Sportsudvalget kigger ind i koncept klubmesterskab, vender tilbage om dette senere. Drøftes på 

udvalgsmøde i november 

 

Trænertrykker 

Oplæg vedr. trænertrykker. (rykkes muligvis til senere grundet OMs tilskadekomne)  

  

Aftale om reklame/banner  

Det er som udgangspunkt ikke muligt, at andre klubber kan låne vores bannere. 

Bannere som ligger på KFK tilhører som udgangspunkt KFK. Der skal være klare aftaler om: hvem har 

betalt for banner, hvem kan bruge disse bannere, hvornår de kan bruges. 

 

Stor-sporting på KFK 

Der er forespurgt om KFK kan lave baner til Sporting 

Der er nedsat et arbejdsudvalg, som skal lave en beskrivelse om Sporting på KFK.  

Henrik Dich og Steffen Thomsen kontaktes da de har vist stor interesse for Sporting på KFK. Kasper 

Holm indkalder til møde. Der udarbejdes en indstilling til bestyrelsen. 

 

NSI STEEL CHALLENGE OFF COPENHAGEN 2025. "5 STAND 200 duer” 

Eget GP i 2025?  

Vi nedsætter en arbejdsgruppe med bla. Henrik Dich, Kasper, Uffe, Steffen Thomsen m.fl. Oplæg 

kommer hurtigst muligt. Kasper Holm indkalder til møde. 

 

Formand i sportsudvalg 2025 

UG træder tilbage som formand for sportsudvalget, UG bliver gerne i bestyrelsen og udvalg. 

På udvalgsmøde i november afsættes der tid til drøftelse af ny person rolle for formand i 

sportsudvalget, og kan man evt. pege på nogen. 

 

Klubtøj 

Omregnet til danske kroner koster en trøje inkl. moms kr. 277,- sælges for kr. 299,- til medlemmer & 

kr. 349,- til ikke-medlemmer. Der er hjemtaget 20 stk., 4 pr. størrelse: small, medium, large og x-large 

samt xxl-large. 

 

4.1 Kommunikation (KHN) 

 

Webmaster: KHN   

Mailsystem: OB 

Facebook: TMJ, KHN 
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Instagram: KHN – TMJ hjælper med at kombinere FB og Instagram 

 

Samarbejdet med Jørgen Schinkel om web og markedsføring af klubben er startet. Jørgen har fået 

adgangskoder mv. fra TMJ. 

 

5. Driftsudvalget (HD) 
 

Driftsudvalg: Formand TJ, medlemmer HD, OB, JBe, SH 

 

Økonomiopfølgning 

Regnskab ultimo september 2024 gennemgået på dagens møde. 

 

Fitasc Grandprix 

Der arbejdes på regnskab for Fitasc Grandprix, dette deles hurtigst muligt når det er klar. 

 

Standplads for indskydning 

Standplads til indskydning er nu godkendt – udbydes til brug i løbet af efterårsferien. 

Drift mv administreres af shoppen. 

 

”Klub-i-klubben” 

Oplæg udfærdiges til videre drøftelse i bestyrelsen. 

 

Dialogmøder 

Dialogmøder som afholdes af Skydesport Danmark: SH og TJ har deltaget i mødet d. 6. oktober, hvor 

en ny kontingentmodel blev gennemgået, hvilket formentlig vil medføre en betydelig stigning af KFK’s 

bidrag til Skydesport Danmark. KFK har opfordret til nærmere dialog herom. 

 

5.1 Behandling af sager fra driftsleder (KHN) 

 

Personale: – Morten er stoppet og Martin er startet som baneassistent 

 

Jørgen Schinkel efterlyser vores kommunikations strategi. Der bør laves en guide / rammer til Jørgen i 

forhold til hans arbejde for klubben. KH og SH drøfter dette. Vi er positivt indstillet over for Jørgens 

indsats og værdsætter hans indsats. 

 

Beretning taget til efterretning. 

 

5.2 Miljø (JBe) 

 

JBe (udvalgsformand), OB, Knud Erik Poulsen 

 

Miljøsyn er gennemført som planlagt, det gik desværre som forventet. Der er lavet ny støjberegning, og 

der er varslet genforhandling af miljøgodkendelse. Vi fastholder at være eksisterende skydebane, men 

det er desværre nu nødvendigt med advokat bistand, så vi har kontaktet Penta Advokaterne, som har 

kørt skydebanesager for DJ. 

Som aftalt på seneste bestyrelsesmøde anmodede vi Thomas Bach, næstformand DIF, om assistance 

vedrørende støjvold, ligesom øvrig lobbyisme er gennemført.  
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Forvaltningen havde indstillet til politisk afslag på udvalgsmødet den 7/10 ’24, så efter råd fra vores 

advokat har vi trukket ansøgning om dispensation til støjvold tilbage, med den begrundelse, at sagen 

ikke er belyst efter de nyere beregninger, så den er politisk på pause. 

 

Der er kommet nye målinger af patroner for 2 uger siden og disse kan forhåbentlig komme os til gode. 

Uddannelse af politibetjente (lokaler) er på plads, kontrakt underskrevet. Uddannelsen er udskudt til 

opstart januar, kontrakten er bestående med en forskydning på 5 måneder. 

5.3 Instruktør (OB) 

 

Der er umiddelbart ikke noget nyt, det meste fungerer og det overvejes at åbne for ny tilgang. 
 

6. Ordensudvalget (JBe) 
 

Formand JBe, medlemmer Dennis Andersen, Dan Saugstrup 

 

Udvalget har ingen verserende sager. 

 

7. Eventuelt (Alle) 
 

7.1 FalconNXT game messe d. 1-3 november. Farum Arena (FG) 

Skydesport DK har en stand på messen, for eventuelt at rekruttere nye skytter. 

FG deltager som repræsentant for KFK. 

 

7.2 Klubfest (UG) 

Stor succes med mere end 50 deltagere. Stor tak til festudvalget for et godt arrangement. 

 

 

Referat 

 

8. Godkendelse af referat 
 

Do/Done liste og referat fremsendes til godkendelse efter mødet.  


